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Till Skarpnäcks statsförvaltningen

Skickar härmed in ett nytt medborgarförslag om att ett utegym byggs som är anpassat till
pensionärer då stockarna är för tunga i de befintliga utegymen som finns i stadsdelen.

Jag vet att ett medborgarförslag är lagt för ett par år sedan och att det då godkändes. Nämnden
tyckte att Hemmet för gamla var en bra plats och skickade förfrågan dit. Sen händer
ingenting. Jag har varit i kontakt med Micasa och fick till svar att dom har inga planer på att
bygga ett utegym.

Tyvärr för det hade varit bra i dessa tider när vi inte ska vara inomhus.

Så nu lägger jag ett nytt förslag om att ett utegym anpassat för pensionärer byggs i
Kärrtorpsparken.

I den parken spelar PRO boule och i den parken skulle passa perfekt för ett utegym anpassad
för äldre.

Det finns ett sådant gym som jag menar i parken vid Blåsut och även ett i Hökarängen.
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